
Paredes: Przyszłość? Zawsze myślałem o pozostaniu w Romie
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Leandro Paredes udzielił wywiadu dla mediów prosto ze zgrupowania

Giallorossich w Bostonie. Wypowiedzi piłkarza zarejestrował portal 

pagineromaniste.com.

Trzeci dzień w Bostonie, jak się pracuje?

- Bardzo dobrze, staramy się poprawić fizycznie i taktycznie.

Próbujesz dużo uderzeń z wolnych...

- Tak, próbuję razem z Iturbe i El Shaarawym, starając się poprawić moją grę, trener

prosi mnie o uderzenia, dlatego lubię próbować.

Dużo mówi się o twojej przyszłości. Rozmawiałem z jakimś klubem?

- Jeszcze nie, jestem piłkarzem Romy i pracuję tylko z myślą o Romie.

Juve bardzo się wzmocniło. Teraz pozyskali Higuaina.

- Również my mamy mocny zespół i musimy jedynie poprawiać się każdego dnia.

Twoim pragnieniem jest pozostanie?

- Tak, pewnie, zawsze myślałem o pozostaniu tutaj.

Jaką pozycję wolisz?

- Spalletti próbuje mnie przed linią obrony, jak grałem w poprzednim sezonie w

Empoli. Wcześniej nigdy tego nie robiłem, ale odnalazłem się od razu bardzo dobrze

i mam nadzieję to kontynuować.
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